
Lijst van vragen – totaal

1
Waarom wordt in de stukken niet specifiek gesproken over het onderwerp
«begrotingssteun» en de risico’s daarvan? Aan welke landen werd in 2008
begrotingssteun gegeven en aan welke landen wordt in 2009 begrotings-
steun gegeven?

2
Hoe gaat u er voor zorgen dat medewerkers van het Ministerie alle
facetten van het voorschottenbeheer voldoende beheersen?

3
Wat wordt er gedaan aan de organisatiecultuur bij Buitenlandse Zaken,
waarbij sommige medewerkers zich onvoldoende bewust zijn van het
belang van een goede bedrijfsvoering, omdat zij weinig affiniteit hebben
met beheeronderwerpen?

4
Zal in 2009 worden voorkomen dat in dat jaar ook weer talloze fouten
zullen worden gemaakt door medewerkers van het Ministerie bij het
beoordelen van verantwoordingen van ontwikkelingssamenwerkings-
gelden?

5
Kunt u inzicht geven in beoogde doelen en resultaten die niet zijn bereikt?

6
Kunt u specifiek aangeven hoe u inzake EU-aanbestedingen tijdig
verzoeken indient inzake toepassingen van uitzonderingsbepalingen?
Waarom moet u nog overwegen om een centraal contractenregister in te
voeren?

7
Wanneer zal de controlefunctie van de Directie Huisvesting Buitenland
(DHB) worden gerealiseerd?

8
Deelt u het aandachtspunt bij de totstandkoming van de beleidsinformatie
inzake het documenteren van achterliggende informatiebronnen? Bent u
bereid in het vervolg meerdere bronnen, zoals in geval van de doodstraf,
te vermelden dan wel te raadplegen?

9
Wat is de reden dat het Piramidesysteem niet wordt gebruikt, terwijl dit
wel verplicht is?

10
Voeren budgethouders het rappel- en sanctiebeleid niet consequent uit?
Wordt dit inderdaad veroorzaakt door de lange en goede relatie die met
de (externe) partijen bestaat?

11
Kunt u onderschrijven dat Buitenlandse Zaken in het verleden wat betreft
het al dan niet sanctioneren van tekortkomingen bij de ontvangende
partij, zaken te vaak op hun beloop heeft gelaten? Wat voor voorbeelden
daarvan kunnen worden genoemd?
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12
Is het waar dat Buitenlandse Zaken onder grote druk staat om
voorschotten op tijd af te boeken? Welke druk wordt daarbij vanuit de
Tweede Kamer gevoeld?

13
Wilt u uw commentaar geven op de volgende, specifieke passages uit het
Rapport bij het Jaarverslag 2008 van de Algemene Rekenkamer: «Met
betrekking tot het proces van het beheer van OS-activiteiten stellen wij
vast, dat ondanks inspanningen door de directie FEZ geen sprake is van
een wezenlijke verbetering, vooral bij het verantwoorden van de
voorschotten. Er is duidelijk behoefte aan meer deskundigheid op
financieel-economisch gebied waar het gaat om de OS-portefeuille
management en toezicht. Daarnaast vinden we dat het ministerie meer
aandacht moet besteden aan het voorschottenbeheer, vooral op het
niveau van de budgethouders.»

14
Wat gaat u doen om tegemoet te komen aan de kritiekpunten ten aanzien
van huisvestingsprojecten? Is het ontbreken van een duidelijke regierol
mede oorzaak voor het ontbreken van duidelijk geformuleerde eisen op
gebied van kwaliteitsniveau en noodzakelijke omvang?

15
Kunt u ingaan op de verschillende punten van kritiek ten aanzien van het
beheerproces rondom vliegtickets en aangeven welke aanpassingen
inmiddels hebben plaatsgevonden?

16
Wat gaat u inzake vertrouwensfuncties, in overleg met de AIVD, onder-
nemen om in de toekomst te voorkomen dat medewerkers in vertrou-
wensfuncties niet tijdig worden gescreend? Wat gaat u doen opdat het
ministerie wel met zekerheid kan constateren of de AIVD voor alle
medewerkers die een vertrouwensfuncties vervullen, een verklaring van
geen bezwaar hebben afgegeven? Vindt er ook een actualisatie plaats van
de screening van medewerkers in vertrouwensfuncties? Op welke termijn
kunt u voldoen aan de Wet Veiligheidsonderzoeken (WVO)?

17
Welke maatregelen treft u ten aanzien van de kritiek ten aanzien van
archief- en dossiervorming bij het ministerie en met name op de posten,
en op welke termijn denkt u een optimaal archief- en dossiervorming te
realiseren? Zijn de noodvernietigingsmaatregelen inmiddels op alle
posten ingevoerd?

18
Betekent het verschil in visie tussen u en de Algemene Rekenkamer ten
aanzien van onder meer de mate van verbetering van het voorschotten-
beheer dat u een mindere urgentie voelt om verbeteringen aan te brengen
dan de Algemene Rekenkamer?

19
Kunt u concreter ingaan op de manier waarop de aanbevelingen op het
gebied van vliegtickets zijn uitgevoerd?

20
Hoe is het mogelijk dat veel van de door de Rekenkamer gedane aanbeve-
lingen, op het gebied van voorschottenbeheer, al staande praktijk zijn,
maar dat er nog steeds onregelmatigheden worden geconstateerd?
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